

聖經研討會 2014-2015 BSP
聖詠#3：聖詠與達味：小組討論 GROUP TIME

(A) (10 MIN)

- a. 撒烏耳在撒上 13:1-12 中做了甚麼事？在撒上 13:13-14，撒慕爾針對撒烏耳所為而有所回應。你對撒慕爾的回應有何高見？兩者之間，你同情誰？為甚麼？
- b. 對於撒烏耳陣亡，達味有何反應？(見撒下 1:11-12) 請將撒下 1:14 和詠 105:15 作一比較。那阿瑪肋克青年結局如何？為甚麼？(見撒下 1:14-16)
- a. What did Saul do in 1 Samuel 13:1-12? What do you think about Samuel response to Saul's behavior? (1 Sam 13:13-14) Whom do you sympathize with and why?
- b. How did David react to the news of Saul's death (see 2 Sam 1:11-12)? Compare 2 Sam 1:14 with Psalm 105:15. What happened to the youthful Amalekite and why (see 2 Sam 1:14-16)?

(B) 頌讀聖言(LECTIO DIVINA) (25 MIN)

1. 開始前，請肅靜，收斂心神，並懇求主在聖言內與你相遇。
2. 這次頌讀聖言，我們選用聖詠 1。
3. 祈禱過程中，請保持莊重；分享時不要喧嘩大笑。多謝合作！
4. 現在請跟隨領航員指示，完成頌讀聖言的五個步驟。
1. Before we start, please quiet down and keep a prayerful heart, asking God to meet you in His Word.
2. The psalm selected for this Lectio Divina is Psalm 1.
3. Be focused and respectful throughout the process. No raucous noises or laughter when sharing. Thank you for your cooperation!
4. Now follow the Navigator's step-by-step instructions to complete the 5-step Lectio Divina.